

تعميم رقم (109) Circular No

Date: 05/10/2020

التاريخ: 2020/10/05

To: All Healthcare Facilities in the
Emirate of Abu Dhabi

السادة/ جميع المنشآت الصحية في إمارة أبوظبي
المحترمين

Subject: COVID-19 screening test for all
healthcare workers (HCWs)

الموضوع: فحص جميع العاملين في المجال الرعاية
الصحية لفيروس كورونا المستجد COVID-19

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

We would like to extend you our greetings wishing you all the best and success.

بدايةً، يسرنا أن نتقدم لكم بخالص التحية والتقدير متمنين لكم دوام التوفيق والسداد.

Further to DOH Circular No (55) dated 02/06/2020 and Circular (80) dated 16/08/2020, and as part of the continuous efforts to monitor health care system's response to the Novel Coronavirus (COVID-19), and to ensure minimizing the chance of exposure and to prevent spreading COVID 19 among HCWs, all health care facilities are required to conduct a periodic COVID-19 PCR screening as follow:

إلحاقاً لتعميم الدائرة رقم (55) بتاريخ 2020/06/02 والتعميم رقم (80) بتاريخ 2020/08/16، وفي إطار الجهود المستمرة لمتابعة استجابة نظام الرعاية الصحية في إمارة أبوظبي لمرض كورونا المستجد (COVID-19)، ولضمان تقليل فرص التعرض ومنع انتشار فيروس مرض كورونا المستجد (COVID-19) بين العاملين في مجال الرعاية الصحية، على جميع المنشآت الصحية اجراء فحوصات مسح PCR لفيروس كورونا المستجد (COVID-19) كما يلي :

- All staff working at the facility must be tested once a month at the minimum.
- Staff that are at close contact with COVID-19 patients to be tested every 14 days.

• فحص جميع العاملين في المنشأة الصحية مرة في الشهر كحد أدنى.

• فحص العاملين الذين على اتصال مباشر بالمرضى المصابين بفيروس (COVID-19) كل 14 يوم.

We hope that all will adhere to the above, for the best interest of work.

أملين من الجميع الالتزام بما ورد أعلاه، لما فيه مصلحة العمل.

For clarifications, kindly contact Healthcare Quality by email to: Quality@doh.gov.ae

للاستفسار بهذا الشأن، يرجى التواصل مع دائرة جودة الرعاية الصحية عبر البريد الإلكتروني: Quality@doh.gov.ae

Thanking you for your kind cooperation,,

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا ،،،

"This circular is designed for regulatory procedures and should not be used as content for media publication",

هذا التعميم للإجراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى للنشر الإعلامي".



د. جمال محمد الكعبي

وكيل دائرة الصحة بالإمارة

